
ONE-TO-ONE MENTORING & COACHING SESSIONS 

جلسات فردية استشارية متخصصة لتعزيز وضوح الرؤية وبناء الاتزان القيادي



Sessions Life Coach 
COACH EMAN YANIS

LEADER’S INNER COMPASS SESSIONS

One-to-one sessions designed for deeper, personalized transformation for 
senior leaders and executives.

جلسات البوصلة الداخلية للقائد

جلسات فردية استشارية متخصصة لتعزيز وضوح الرؤية وبناء الاتزان القيادي

جلسات اللايف كوتش
كوتش إيمان بانس 



لأن القيـادة الراسخة تبدأ من الداخـل … 

في عــالم إدارة الطاقــات البشريــة والمشــاريع، يصبــح تبنــي منهجيــات متكاملــة ضرورة حيويــة لتحقيــق الأهــداف ومواجهــة التحديــات بحكمــة وثبــات. ولأن أركان القيــادة 

المتينــة لا تبنــى إلا مــن شــخصية متوازنــة داخليــا ورؤيــة واضحــة، نقــدم لــك حزمــة مصممــة خصيصــا مــن الجلســات الاستشــارية المتخصصــة، لتكــون رحلتــك نحــو:

1/ استعادة التوازن الداخلي والاتزان القيادي.

2/ استراتيجيات الحفاظ على التوازن الحياتي والمهني.

3/ صقل أدوات التواصل الفعال والذكاء العاطفي.

4/ التخطيط الاستراتيجي لرسم مسار واضح نحو أهدافك والتخلص من الاحتراق الوظيفي.

5/ تعزيز المرونة والرفاهية المهنية لقيادة مستدامة.

هــذه الرحلــة الاستشــارية تعُيــد لــك البوصلــة التــي تنقلــك مــن مواجهــة التحديــات إلى صناعــة الفــرص، ومــن الطموحات الشــخصية إلى بنــاء الإرث الحياتي والمؤســي 

الدائم.



Because strong leadership begins from within…

In today’s demanding environment, exceptional leadership requires a solid internal foundation. Our specialized consulting sessions provide a 
guided journey to:

1/ Restore inner balance and leadership equilibrium.
2/ Develop strategies for sustainable work-life integration.
3/ Master effective communication and emotional intelligence.
4/ Implement strategic planning to clarify goals and prevent burnout.
5/ Enhancing resilience and professional well-being for sustainable leadership.

This journey will realign your leadership compass, transforming challenges into opportunities and personal ambitions into a lasting legacy.



لماذا يعد التوازن الداخلية أهم مهارات القائد..

في عــر التســارع والضغــوط، يظــل التركيــز الداخــي هــو الميــزة التنافســية الأكــر قيمــة للقــادة. بينــا يلهــث الآخــرون وراء المــؤشرات الخارجيــة، نعمــل معــك عــى 

بنــاء القيــادة مــن الداخــل.

تساعدك جلساتنا الاستشارية على:

1/ تطوير مرونة ذهنية تمكنك من تحويل الضغوط إلى طاقات إيجابية

2/ بناء وضوح فكري يساعدك على اتخاذ القرارات الاستراتيجية

3/ معالجة التحديات الجذرية مثل التوتر المزمن وتضارب الأولويات

4/ صياغة استراتيجيات شخصية تناسب رؤيتك الفريدة

لأننا نؤمن بأن القيادة الحقيقية تبدأ من الداخل، حيث يتحول التركيز الداخلي إلى إرث خارجي ملموس. ليست القيادة منصبا تشغله، بل هي بصمة تتركها.



Why the Inner Ballance is the Ultimate Leadership Advantage

While others focus on the external metrics of success, we focus on the internal source of it,  to turns pressure into poise, complexity 
into clarity, and a role into a resonant legacy.

Guru Mentoring & life coaching sessions are effective because it is:

CREATE YOUR COMFORT ZONE 
to discuss your unique psychology, challenges, and aspirations, creating strategies that actually work for you..

PROFOUNDLY TRANSFORMATIVE
It moves beyond tactical advice to address the root causes of limitation—unchecked stress, conflicting priorities. This is where lasting 
behavioral and mindset shifts occur.

GAINING CLARITY 
By aligning your inner state with your outer goals, you make smarter decisions and lead with unwavering focus.



كوتش إيمان يانس
مدربــة معتمــدة مــن الإتحــاد الــدولي للتدريــب ICF، تمتلــك ســجلاً حافــاً لنحــو عقديــن في ســوق العمــل لخبرتهــا في إدارة مشــاريع 

مــع الــركات المحليــة والدوليــة وبالأخــص النائشــئة  Startups، قدمــت الاستشــارات الإســراتيجية لتســويق وإدارة الــركات لأكــر 

ــر  مــن  عــر ســنوات لتأهيلهــم للمنافســة بمعايــر دوليــة . تتــولى الكوتــش إيمــان يانــس اليــوم منصــب الشريــك الإداري ومدي

الإرشــاد القيــادي في »غورو«لاســتثمار خبراتهــا في المســاهمة في دعــم القيــادات وتقديــم الارشــاد المهنــي والقيــادي لمختلــف 

ــز كوتــش إيمــان مــن خــال جلســاتها وورش العمــل التفاعليــة عــى تعزيــز التفكــر الإيجــابي وخلــق التــوازن بــن  القطاعــات. كــا تركّ

الجانبــن الشــخصي والمهنــي، مقدمــةً رؤى عمليــة تســاعد الأفــراد والمنشــآت والجمعيــات الخيريــة عــى تجــاوز التحديــات المعــاصرة 

ورفــع جــودة الحيــاة بمعايــر عالميــة. 

COACH EMAN YANIS
Coach Eman is a Managing Partner and Leadership Mentor at Guru, where she guides leaders and organiza-
tions toward global excellence. An ICF-certified coach with nearly twenty years of experience, she has honed her 
expertise in international project management and strategic consulting, with a particular focus on startups. 
For over a decade, Iman has provided senior-level counsel in marketing and corporate management, equipping 
companies to compete at the highest international standards. Today, she leverages this deep reservoir of 
experience to foster leadership development across diverse sectors.

Through her interactive workshops and personalized mentoring, Coach Eman is dedicated to cultivating strategic 
thinking and sustainable growth. She specializes in helping individuals and organizations achieve an integrated 
balance between professional ambition and personal well-being. Her work provides practical frameworks to 
navigate contemporary challenges, empowering clients to elevate their performance and quality of life to
world-class levels..



LEADERSHIP MENTORING & LIFE COACHING SESSIONS 

جلسات استشارية متخصصة لتحقيق التوازن القيادي الحياتي والمهني



برنامج »القمة المتوازنة للقادة«
التخطيط الإيجابي وإعادة التوازن ...  ] جلسات لايف كوتشنج للقادة [

هــذا البرنامــج مصمــم خصيصــاً للقــادة الذيــن يســعون لاكتشــاف التــوازن الحقيقــي بــن النجــاح المهنــي والتحقــق 

الشــخصي. ممن يعانون بثقل المســؤولية في القمة والضغوطات  المســتمرة. لتقدم الجلســات رحلة استشــارية 

فريــدة نتجــاوز فيهــا الأهــداف المهنيــة لنصمــم معــاً حيــاة متكاملــة.

مخرجات الجلسات 

1/ تحليل عميق للسلوكيات الشخصية والرؤية الحياتية

 2/ استبصار الأهداف والتحقق الذاتي

3/ وضع خطة متكاملة تدمج الطموحات المهنية مع الرفاهية الشخصية

4/ بناء إرث شخصي ومهني مستدام

6 جلسات، مدة كل جلسة ساعة 

العربية / الإنجليزية

1/ كبار المديرين

2/ كبار الشخصيات

3/ المدراء التنفيذيين

4/ سيدات ورجال الأعمال



RE-DESIGNING YOUR BLUEPRINT... 
Integrating Life, Work, and Legacy [ Leaders Life Coaching Sessions]

This is a deeply personalized life coaching program for leaders who feel the weight of the “summit.” We move 
beyond professional goals to holistically architect a life of purpose and alignment. Through powerful questioning 
and narrative exploration, we dissect your personal values, vision, and definition of success. You will create a 
cohesive blueprint that integrates your professional ambitions with personal well-being, relationships, and the 
legacy you wish to build. This is the ultimate antidote to feeling successful yet unfulfilled.

Why you need it : 
1/ Unwavering focus and strategic energy
2/ Grounded stability in your role
3/ Proven shield against executive burnout
4/ Key to long-term talent retention
5/ Model for a sustainable version of success

6 sessions, 1 Hour

Arabic / English

1. Senior Directors
2. VIPs
3. C-Suite Executives
4. Entrepreneurs 



برنامج » من التحدي إلى التميز «
جلسات تطوير مهارات تحليل المشكلات واتخاذ القرارات

 ] جلسات لايف كوتشنج للقادة [

هــذا البرنامــج يركــز عــى التحديــات. نقــوم بتحليــل التحديــات المهنــة مــع الأفــراد أوفي المشــاريع والأطــراً اســراتيجية 

والأزمات. 

مخرجات الجلسات 

1/ تجاوز مشاعر الإرهاق والضغط المرتبطة بالمناصب القيادية

2/ تطوير مهارات حل المشكلات بفعالية أعلى

3/ تحقيق انسجام بين الأدوار القيادية والحياة الشخصية

4/ وضع خطط عمل قابلة للتنفيذ المباشر لمواجهة الأزمات

3 جلسات، مدة كل جلسة ساعة 

العربية / الإنجليزية

1/ الرؤساء التنفيذيين

2/ كبار المديرين

3/ كبار قادة المشروع

4/ المدراء والتنفيذيين

5/ رجال الأعمال



Leaders Challenges Mentoring Sessions & improving problem solving skills 
[ Leaders Life Coaching Sessions ]

 This is a real-time, challenge-focused mentoring program. we analyze challenges:  complex organizational re-
structuring, a toxic stakeholder dynamic, or a significant PR crisis. We provide  strategic frameworks, scenario 
planning, and decisive action steps. You will gain clarity, confidence, and a proven playbook to navigate the 
storm and emerge victorious.

Why you need it : 
1/ Swap burnout for sustainable focus and unshakeable resilience.
2/ Shift from reactive firefighting to proactive, strategic execution.
3/ Master the balance between your professional ambitions and personal well-being.
4/ Navigate any crisis with a decisive, actionable plan and full team confidence.

3 sessions, 1 Hour

Arabic / English

1. CEOs
2. Senior Directors
3. Senior Project Leaders 
4. C-Suite Executives
5. Entrepreneurs 



برنامج » التواصل والتأثير «
جلسات تعزيز مهارات التواصل الفعال والذكاء  المهني 

 ] جلسات لايف كوتشنج للقادة [

قــد تُُمكّنــك المهــارات التقنيــة مــن النجــاح في بيئــة العمــل، لكــن المهــارات الإنســانية تحُــدد مــدى قدرتــك عــى 

تحقيــق أهدافــك. تتجــاوز هــذه السلســلة التدريبيــة التحويليــة مجــرد »الاســتماع الفعّــال« لتنُمّــي قــدرةً عميقــةً 

عــى التواصــل والتأثــر والإلهــام. نقُــدّم لــك مجموعــة الأدوات المتُقدّمــة لفهــم بيئــة العمــل، وفهــم ديناميكيــات 

العلاقــات الشــخصية المعُقّــدة، والتواصــل بوضــوحٍ يبُنــي ثقــةً راســخةً وتوافقًــا. هنــا تتعلــم القيــادة بــذكاءٍ وتعاطــف، 

ــاك المهنيــة. مُحــوّلًًا الفهــم الإنســاني إلى أعظــم مزاي

مخرجات الجلسات 

1/ حل النزاعات بطريقة بناءة.

2/ تجاوز المحادثات الصعبة بثقة.

3/ بناء ثقة راسخة وأماناً داخليًا.

4/ عزّز تأثيرك الشخصي وحضورك القيادي.

6 جلسات، مدة كل جلسة ساعة 

العربية / الإنجليزية

1/ كبار المديرين

2/ كبار الشخصيات

3/ المدراء التنفيذيين

4/ سيدات ورجال الأعمال



Effective Communication & Emotional Intelligence skills 
[ Leaders Life Coaching Sessions ]

Technical skills may get you in the room, but human skills determine how far you can go. This transformative 
coaching series moves beyond basic “active listening” to forge a profound ability to connect, influence, and in-
spire. We provide the advanced toolkit to read the room, navigate complex interpersonal dynamics, and commu-
nicate with a clarity that builds unwavering trust and alignment. This is where you learn to lead with both intellect 
and empathy, turning human understanding into your greatest professional advantage.

Why you need it : 
1/ Resolve Conflict Constructively.
2/ Navigate Difficult Conversations with Confidence
3/ Build Unshakeable Trust and inner Safety
4/ Enhance Personal Influence and Leadership Presence

3 sessions, 1 Hour

Arabic / English

1. Senior Directors
2. VIPs
3. C-Suite Executives
4. Entrepreneurs 



FOR BOOKING & DETAILS
CONTACT US

للحجز والاستفسارات
إتصل بنا  



Your Legacy, Powered by Your Balance..
Because The Strongest Leadership is Built from Within..

إرثك يصنعه توازنك.... لأن القيادة الحقيقية تبُنى من الداخل


